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Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů 
 

Zápis 
 
z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 15. května 2017  
od 18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 21 zastupitelů dle prezenční listiny 
 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 
Rovněž konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích. 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 20.3.2017, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
6) Zpráva o výsledcích inventarizace majetku města k 31.12.2016.  
7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
8) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
9) Usnesení a závěr. 
 
 
 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
 
Poté byli panem starostou navrženi a 19-ti hlasy schváleni do návrhové komise: Ing. Roman 
Soukup, Mgr. Pavel Hrůša, Ing. František Heřman.  
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Mgr. Hrůša 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni Jaroslav Dvořák, Mgr. Radek Červený.  
Zapisovatelkou byla jmenována: Bc. Michaela Mrázová. 
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3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
Zprávu o činnosti rady za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
K parkování ve městě doplnil, že přibližně do konce měsíce května by se měly obnovit a 
repasovat všechny parkovací automaty ve městě. Při úhradě parkovného se bude moci využít 
platební karta nebo služba SMS. Na náměstí nebudou výběrčí parkového, ale osoby, které 
budou kontrolovat úhradu za parkovné.    
 
K řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 20. zasedání 
zastupitelstva města sdělil pan starosta následující: 
 
1. Zajistit úklid v těchto lokalitách: 
a) Panenská ul. – prostor přechodu pro chodce u Penny - větve zasahující do chodníku, listí, 

odpadky 
Starosta:  Toto bylo splněno. 
b) V.Rapotín – stavební suť nad rybníkem 
Starosta: Neoprávněně si zde p. Matějka dělá zpevněnou plochu pro auta. Bude mu zaslán 

dopis, aby vše odstranil a dal do původního stavu. 
c) Zárečná ul. – vývoz kontejnerů s vyřazeným oblečením, úklid okolí kontejner. stání  
Starosta:  Toto bylo splněno. 
 
2. Posoudit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny 

(Plzeňská ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
Starosta: Zpracovává se projektová dokumentace – studie. 
 
3. Po zpracování studie možného parkování (bylo zadáno) řešit rozšíření parkovacích míst na 

sídl.“západ“ 
Starosta: Zpracovává se projektová dokumentace – studie. 
 
 Dřívější úkoly: 
1. 
a) Prověřit možnost osazení osvětlení na stávající sloup na cestě k čp.19, dále pak na sloup u 

sběrných kontejnerů směrem k ohništi a stanu na dětském hřišti ve Vítkově 
Starosta: MO MěÚ zaslal žádost na ČEZ na umístění veřejného osvětlení, zatím 

neodpověděli. 
 
b) Zvážit umístění DZ „zákaz vjezdu“ na komunikaci mezi prodejnou Yamaha a Benzinou, 

která slouží pro pěší a provoz může být veden po souběžné komunikaci. 
Starosta: Umístění značky se prověřuje. 
 
Poté se pan starosta dotázal zastupitelů, zda má někdo dotaz či připomínku k přednesené 
zprávě. 
 
Pan Sklenář měl připomínku k usnesení č. 1626, 49. RM o neschválení výpůjčky v přízemí 
budovy na adrese Tachov, nám. Republiky čp. 70,  pro Hospic Sv. Jiří z důvodu, že tento 
prostor byl pronajat vítězi ve výběrovém řízení. Jedná se o místnost v přízemí, jak se to léta 
nepodařilo pronajmout? Nejedná se o společnost, která zase za půl roku vypoví smlouvu? 
Navrhuje, pokud stávající společnost ukončí nájem, aby se nevypisovalo výběrové řízení a 
prostory se nabídly hospici bezúplatně. 
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Starosta: Nemůžeme předpovídat, co bude. Hospic Sv. Jiří chtěl využívat prostory ke 
skladování, nikoliv pro svou činnost.  
 
Pan Sklenář poznamenal, že to nevěděl. Další dotaz měl k usnesení č. 1673, 50. RM ohledně 
schválení poskytnutí finančního daru ve výši 20.000,-Kč Stodské nemocnice a.s., kdy na 
úhradu daru budou použity nerozdělené finanční prostředky z rozpočtu města určené pro 
mládež a volnočasové aktivity. Co vedlo radní města k tomu, že z 250-ti milionového 
rozpočtu města použili finanční prostředky z rozpočtu určené pro mládež a volnočasové 
aktivity? Požádal, aby dané usnesení rada města revokovala, vrátila peníze zpět do rozpočtu a 
vzala je z jiného fondu. Výši finančního daru Stodské nemocnici a.s. by klidně ještě navýšil, 
ví, že nemocnice peníze potřebuje.  
 
Pan starosta uvedl, že tento postup byl zvolený i v minulých letech, kdy se přispívalo Stodské 
nemocnici. Pravdou je, že v rámci rozpočtu nebyla jiná položka k dispozici. Při tvorbě 
rozpočtu na příští rok můžeme uvést položku „příspěvek Stodské nemocnici“ a částka může 
být vyšší než 20 tis. Kč. Vzneseným požadavkem se mohou zkusit zabývat na příštím jednání 
rady města, bude to nejspíš vyřešeno v rámci rozpočtové změny. 
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 20.03.2017, kontrole usnesení  
a vyřizování návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali 
zastupitelé 20-ti hlasy na vědomí. 
Proti: Sklenář 
 
 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Paní Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání ze dne 10.5.2017. 
  
Pan Minich se dotázal na nesrovnalosti v zápisu a usnesení. Byly nebo nebyly provedenou 
kontrolou v MŠ Pošumavská zjištěny nedostatky?  
 
Paní Malá: Pokud byly zjištěny nějaké drobnosti, tak byly vyřešeny rovnou na místě. Doplnila 
k bodu 2) zápisu, že kontrolou nebyly zjištěny vážné nedostatky. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 10.5.2017. 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Roman Soukup, přečetl zápis z jednání ze dne 24.04.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, 
konaného dne 24.4.2017. 
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b) uložili  Kontrolnímu výboru prověřit výše úhrad stanovených Zásadami při 
majetkoprávních úkonech s nemovitostmi platnými od roku 2014 v oblasti zemědělských 
nájmů a pachtů. Provést porovnání výše úhrad nájemného k zemědělským účelům  
a pachtovného s obcemi v kraji, které pro stanovení výše úhrady používají porovnatelné 
podklady.  
 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod řídil Mgr. František Meinl.  
Konstatoval, že k dnešnímu jednání zastupitelstva města přišly celkem dva zápisy. Přečetl 
zápis z jednání osadního výboru Světce ze dne 11.5.2017.  
 
Pan Kulhánek z řad veřejnosti vznesl připomínku k chodníku u restaurace ve Světcích, který 
se neudržuje cca 20 let, na autobusové zastávce děti vystupují do kopřiv. Chtělo by to chodník 
nejprve upravit, než se začne budovat něco nového. 
 
Pan Tůma, předseda OV Světce doplnil, že prořezávka větví v místě, o kterém mluvil 
p.Kulhánek, je také zapotřebí.  
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí zápis z jednání osadního výboru Světce ze dne 
11.5.2017.  
 
Dále Mgr. Meinl přečetl zápis ze schůze občanů Malého Rapotína ze dne 22.4.2017. 
 
Pan Ráž dovysvětlil požadavky občanů Malého Rapotína na město. Jedná se jim především o 
vybudování dětského hřiště, propojení Malého Rapotína a Tachova pěší stezkou, úklid po 
těžbě dřevin u jezírka včetně terénních úprav a změnu členů OV, která nebyla vyvolána 
negativními vlivy. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) vzali na vědomí zápis ze schůze občanů Malého Rapotína ze dne 22.4.2017.  
b) odvolali dosavadní členy osadního výboru Malý Rapotín pana Romana Vávru  

a Antonína Arvaje st. 
c) zvolili za členy osadního výboru Malý Rapotín pana Jaroslava Ráže a Stanislava Milotu. 
d) uložili  odborům městského úřadu připravit stanovisko k předloženým požadavkům. 
 
 
 
6) Zpráva o výsledcích inventarizace majetku města k 31.12.2016. 
 
Bod vedl místostarosta Mgr. Petr Vrána. 
Shrnul komplexní zprávu o provedené inventuře majetku města, kterou zastupitelé obdrželi 
v podkladových materiálech. Inventarizace zahrnovala majetek v budově zámku, městského 
úřadu, bývalého okresního úřadu, komunitním centru, jednotce SDH Tachov, všech 
městských základních a mateřských školách, všech městských příspěvkových organizacích, 
všech městských společností s ručením omezeným. Dále se jednalo o inventury nemovitého a 
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movitého majetku města, pohledávek a závazků města a veškerého majetku, který má město 
ve výpůjčce nebo v pronájmu.  
Inventarizační práce probíhaly ve dvou etapách. K 31.10.2016 byla provedena fyzická 
inventarizace a k 31.12.2016 dokladová inventarizace. 
Celková výše majetku města Tachova ke dni 31.12.2016 je 3.661.657.570,74 Kč. 
 
Dotázal se, zda-li má někdo dotaz nebo připomínku k předloženému materiálu.  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili „Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích 
inventarizace majetku města za rok 2016“. 
 
 
 
7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedla místostarostka Mgr. Hrčková.  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatné nabytí pozemkových parcel č. 211/4 o výměře 
28 m2, č. 269/1 o výměře 461 m2, č. 289 o výměře 498 m2 a č. 339/2 o výměře 7 m2 v k.ú. 
Oldřichov u Tachova, a dále pozemkových parcel č. 2689/27 o výměře  1 m2, č. 2722/1  
o výměře 8480 m2, č. 2776 o výměře 13650 m2, č. 2790  o výměře 6126 m2, č. 2889/3  
o výměře 150 m2, č. 3140/3 o výměře 205 m2, č. 3140/4  o výměře 26 m2 a č. 4190 o výměře 
10220 m2 v k.ú. Tachov, všechny ostatní plocha – ostatní komunikace do majetku města 
Tachov od Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, IČ 00016918, za podmínek stanovených 
převodcem. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatné nabytí  části stavební parcely č. 1009 v k.ú. 
Tachov o výměře cca 1,5 m2 od manželů J. a V. K. do vlastnictví města Tachov. Označení 
pozemku a přesná výměra budou určeny geometrickým plánem po dokončení stavby 
„Tachov, Modernizace uličního prostoru ulice Na Jitřence“. Darovací smlouva bude uzavřena 
po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí darovací smlouvě. Náklady 
spojené s darovací smlouvou a přechodem vlastnického práva uhradí město Tachov. 
 
Zastupitelé jednomyslně neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 1427/4 v k.ú. Tachov  
o výměře cca 54 m2 pro účely užívání zadního příjezdu k domu čp. 294 na Dolním Předměstí, 
protože město nemá zájem se předmětného pozemku zbavovat z důvodu jeho možného 
budoucího využití. 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy neschválili záměr odprodeje p.p.č. 3596/2 v k.ú. Tachov pro účely 
užívání u rodinného domu č.p. 1111 v ul. P. Velikého, protože pozemek je dle územního 
plánu určen pro zástavbu. 
Zdržel se: Sklenář 
 
Zastupitelé 18-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 2713/88 v k.ú. Tachov  
o výměře cca 150 m2 pro účely vybudování parkoviště u provozovny Barvy-laky, protože 
pozemek se nachází v zájmovém území pro rekonstrukci ulice Okružní a město nemá zájem 
se ho zbavovat. 
Proti: Bc. Bočan, Ing. Soukup 
Zdržel se: Sklenář 
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Zastupitelé 18-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 1110/1 v k.ú. Tachov  
o výměře cca 18 m2 pro účely užívání u rodinného domu čp. 868, protože na pozemek se 
pořizuje změna územního plánu na občanskou vybavenost a město nemá zájem se ho 
zbavovat. 
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Bc. Bočan, Sklenář 
 
Zastupitelé 19-ti hlasy neschválili záměr odprodeje p.p.č. 3613/19 v k.ú. Tachov o výměře 
cca 184 m2 pro účely užívání zahrady, protože pozemek se nachází ve smíšených plochách 
nezastavěného území, není součástí zahrádkářské osady, nelze jej zaplotit a město nemá 
zájem se ho zbavovat. 
Paní Malá požádala o vyloučení z hlasování z důvodu podjatosti. 
Zdržel se: Hrčková 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili prodej pozemkových parcel č. 3285 (o výměře 704 m2) a  
č. 3286/2 (o výměře 7m2) v k.ú. Tachov M. H., Tachov za kupní cenu 20 Kč/1 m2 + DPH v 
platné sazbě. Pozemky tvoří hráz rybníka ve vlastnictví žadatele a jsou jeden funkční celek. 
Zdržel se: Mgr. Vrána 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 1597/30 v k.ú. Tachov o výměře 118 m2 
dle GP č. 4632-429/2016 pro Českou poštu, s.p., IČ: 47114983, Politických vězňů 909/4, 
Praha 1, pro účely užívání v areálu České pošty, s.p., za kupní cenu ve výši 88.500 Kč dle 
znaleckého posudku č. 1004-03/2017 soudního znalce Bc. Jana Poura. Veškeré náklady 
spojené s převodem pozemku uhradí kupující. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 233/33 v k.ú. Vítkov u Tachova o výměře 
28 m2 dle GP č. 369-72/2017 pro Ing. M. K., Lhotka, Tisová, pro účely užívání vybudování 
obslužné komunikace k rodinným domům na p.p.č. 235/5 v k.ú. Vítkov  
u Tachova, za kupní cenu ve výši 280 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Náklady za GP uhradí 
kupující. 
 
Zastupitelé jednomyslně změnili původní usnesení č. 18/518 ze dne 03.11.2008 takto: 
předmětem prodeje je st.p.č. 2713/25 o výměře 119 m2 a st.p.č. 2713/29 o výměře 70 m2, vše 
v k.ú. Tachov. Ostatní ujednání zůstávají v platnosti. 
 
Zastupitelé 19-ti hlasy schválili záměr prodeje bytové jednotky č. 1740/3 v Tachově, ul. Jana 
Ziky 1740 o celkové ploše 70 m2 (1+3) včetně podílu o velikosti 442/10000 na společných 
částech domu čp. 1739 a čp. 1740 a stavebních parc. č. 3117/42 a č. 3117/43, tedy 
nemovitosti zapsané na LV č.  2874 a č. 3667 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním 
úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, 
na základě žádosti současných nájemců J. Š. a G. C., bytem Jana Ziky, Tachov, za cenu 
zjištěnou dle znaleckého posudku č. 4124/17 ze dne 16.4.2017 ve výši 680.950,- Kč s 
podmínkou tříletého předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Mgr. Braunová 
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Zastupitelé 20-ti hlasy schválili záměr prodeje bytové jednotky č. 1450/12 v Tachově, 
Bělojarská ul. o celkové výměře 63,43 m2 (1+2) včetně podílu o velikosti 490/10000 na 
společných částech domu čp. 1450 a stavební parc. č. 2487/1, tedy nemovitosti zapsané na LV 
č.  3094 a č. 4376 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, 
katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, na základě žádosti 
současných nájemců P. J. a K. J., bytem Bělojarská, Tachov za cenu zjištěnou dle znaleckého 
posudku č. 4129/17 ze dne 12.5.2017 ve výši 686.740,- Kč s podmínkou tříletého 
předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili prodej bytové jednotky č. 1480/20 v Tachově, ul. Stadtrodská 
1480 o celkové ploše 40,10 m2 (1+1) včetně podílu o velikosti 256/10000 na společných 
částech domu čp. 1480 a stavebních parc. č. 201/67, tedy nemovitosti zapsané na LV č. 2861  
a č. 4112 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální 
pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, manželům M. a I. Š., bytem 
Stadtrodská, Tachov za cenu ve výši zjištěnou dle znaleckého posudku č. 4108/17 ze dne 
07.03.2017 ve výši 451 950,- Kč s podmínkou tříletého předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili prodej bytové jednotky č. 1723/11 v Tachově, Trocnovská ul. 
1723 o celkové výměře 77,54 m2 (1+4) včetně podílu o velikosti 937/10000 na společných 
částech domu čp. 1723 a stavební parc. č. 3117/14, tedy nemovitosti zapsané na LV č.  2853 a 
č. 3517 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální 
pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, manželům J. a J. K., bytem 
Trocnovská, Tachov za cenu ve výši zjištěnou dle znaleckého posudku č. 4107/17 ze dne 
06.03.2017 ve výši 837 670,- Kč s podmínkou tříletého předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
 
 
 
8) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 
 
Bod vedl Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
Jako první se o slovo přihlásil Ing. Svoboda a předložil první návrh na pořízení změny 
územního plánu, který předložilo Stavební bytové družstvo Tachov (SBD). Žádost přišla až 
následně po jednání komise, která se konala 19.4.2017.  
 
p. Dvořák: Na rozšířeném jednání rady města se hovořilo o tom, že město koupí objekt SBD?  
 
Mgr. Vrána: Ano, ale situace se změnila. SBD si rozmyslelo prodej objektu a chce do svého 
majetku investovat a přestavět objekt na nízkopodlažní bytový dům s malometrážními byty.  
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p. Dvořák: Nehrozí stavba ubytovny? 
 
Mgr. Vrána: To by hrozilo pouze v případě, že by SBD objekt prodalo.  
 
Zastupitelé 17-ti hlasy schválili návrh na pořízení změny územního plánu pro p.p.č. 182 a 183 
v k.ú. Tachov, aby byla přípustná změna části budovy na nízkopodlažní bytový dům bez 
podílu služeb. Návrh bude součástí zadání následující pořizované změny Územního plánu 
Tachov.  
Proti: Dvořák, Minich 
Zdržel se: Ing. Soukup, Bc. Bočan 
 
Jako další předložil Ing. Svoboda žádost firmy Pemelog, s.r.o. o pořízení změny územního 
plánu Tachov. Současný územní plán byl schválen zastupitelstvem města v květnu 2010. 
V roce 2015 byl vyhodnocován a bylo přijato usnesení, že se pořídí změna územního plánu  
č. 1. Mezitím bylo doručeno na město několik požadavků na změnu: fi Janeček, Dr. Popov 
s.r.o., Naabbau, spol. s r. o., Kokrmentová, SBD Tachov a Pemelog s.r.o. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) neschválili samostatné pořizování změny územního plánu pro firmu PEMELOG s.r.o.  
a trvají  na usn. č. 11/234 a) ze dne 8.2.2016. 
b) schválili zahájení pořizování Změny č. 2 územního plánu Tachov. 
 
Další návrh na přijetí dlouhodobého investičního úvěru předložil Mgr. Vrána. Zastupitelé 
obdrželi na stůl materiál, který projednávala dnešní mimořádná rada. Nabídky předložily tři 
bankovní ústavy a to Česká spořitelna a.s., Komerční banka a.s. a ČSOB a.s. Jako 
nejvhodnější nabídka byla komisí vybrána varianta nabídky České spořitelny, a.s.  
s 6-ti měsíčním fixním úrokem, kdy nabízí marži 0,05 % ročně. Ostatní banky nabízely marži 
od 0,08 % - 16 % p.a. Co se týče úvěru, nejedná se o úvěr ve výši 100 mil.Kč, které by si 
město vzalo najednou, jedná se o rámcovou částku, kdy čerpání úvěru by bylo podle 
splátkového kalendáře. V 1. roce by se čerpalo cca 10 mil.Kč a následně v dalších letech 
podle příslušných investičních akcích by se čerpaly další částky např. v r. 2018 částka cca 30 
mil.Kč. První splátky by probíhaly čtvrtletně a to od 7. měsíce roku 2018, výše čtvrtletní 
splátky je 2.631.050,-Kč. Co se týče podmínek čerpání úvěru, tak jakékoliv další náklady 
kromě úroku PRIBOR + marže 0,05 % nejsou. Smlouvu může město kdykoliv vypovědět s 2 
měsíční výpovědní lhůtou. Není vázáno jakoukoliv výší částky, kterou čerpá a úvěr je zajištěn 
budoucími rozpočtovými příjmy města.  
Na závěr Mgr. Vrána doplnil, že minulý týden se zúčastnil školení o rozpočtové odpovědnosti 
měst a rozpočtovém určení daní. Školitel Ing. Tesař informoval o tom, že v současné době je 
ideální doba na čerpání úvěru  
 
Ing. Soukup upozornil na to, že se jedná o 6-ti měsíční plovoucí sazbu, za rok může vzorec 
vypadat úplně jinak, protože sazba PRIBORU se mění.  
 
Mgr. Vrána odpověděl, že to se samozřejmě ví, že se PRIBOR vyvíjí. V současnosti je 
hodnota 6 M PRIBORU 0,34; zatímco na konci roku byla 0,28. Mění se o setiny, ale určitě 
nevyskočí ze setinových hodnot na desítky procent. 6-ti měsíční PRIBOR je fix na 6 měsíců, 
což není plovoucí sazba. 
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Zastupitelé 16-ti hlasy schválili přijetí dlouhodobého investičního úvěru s čerpáním do výše 
100 mil. Kč ve variantě 6M PRIBOR + 0,05% p.a., se splatností 10-ti let, od České spořitelny, 
a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4. 
Proti: 3 členové  
Zdržel se: Větrovský, Dvořák 
 
Jako další vystoupila Mgr. Hrčková a opakovaně předložila návrh, aby 2. místostarosta mohl 
zastávat funkci jako neuvolněný. Své důvody sdělila jak na zastupitelstvu dne 20.3., tak na 
rozšířeném jednání rady dne 29.3.2017. 
 
Pan starosta konstatoval, že se diskuze vedla už na minulém zasedání, rovněž tak na 
rozšířeném jednání rady města. Požádal zastupitele, kteří s  návrhem Mgr. Hrčkové nemají 
zásadní problém, aby jej podpořili ze dvou důvodů. První důvod je ten, že paní místostarostka 
má celou řadu akcí, které by chtěla určitě dodělat a druhým důvodem je, že ke  
konci volebního období je blíže, než k začátku volebního období.  
 
Pan Sklenář uvedl, že se musí vrátit k názoru vyřčeném na minulému jednání. Podle počtu 
hlasů na minulém jednání zastupitelstva je výsledek jasný. Pokud tomu bude jinak, tak je na 
tom asi něco divného. Myslí si, že každý si stojí za svým slovem a hlasování o návrhu bude 
tím pádem bezpředmětné.  
 
Mgr. Hrčková sdělila, že se na minulém zastupitelstvu nedohodli z toho důvodu, že bylo málo 
času si o situaci promluvit. Od té doby uplynul určitý čas a to, že někdo změní názor 
neznamená, že je něco v nepořádku.  
 
Poté předložila Mgr. Hrčková návrh na schválení změny funkce 2. místostarosty  
z dlouhodobě uvolněného pro výkon funkce na dlouhodobě neuvolněného pro výkon funkce. 
Pro: Struček, Mgr. Hrčková, Bc. Bočan, Ing. Soukup, Mgr. Červený, Mgr. Meinl,  
Mgr. Braunová, Ing. Heřman, Dvořák, Malá 
Proti: Ing. Smihrodský, Ing. Horáček, RSDr. Štelmáková, Ing. Svoboda, Sklenář,  
MUDr. Šimková, Vaňková, Větrovský 
Zdržel se: Mgr. Vrána, Mgr. Hrůša, Minich 
 
Zastupitelé neschválili změnu funkce 2. místostarosty z dlouhodobě uvolněného pro výkon 
funkce na dlouhodobě neuvolněného pro výkon funkce.  
 
Mgr. Hrčková oznámila, že podává k dnešnímu dni rezignaci na funkci místostarostky města 
Tachova a zároveň členky zastupitelstva města Tachova. Písemně vyřídí záležitost  
s p. tajemníkem.  
 
JUDr. Zdeněk Uhlík, tajemník MěÚ, doplnil, že rezignace na post člena zastupitelstva obce se 
podává písemně a zaniká dnem, kdy starosta obdrží písemnou rezignaci člena zastupitelstva 
obce na jeho mandát. 
 
Zastupitelé vzali na vědomí rezignaci Mgr. Jany Hrčkové, bytem Tachov, 1. Máje 1343, na 
funkci místostarostky města Tachova. 
 
Z řad veřejnosti vystoupil p. Karaman. Měl připomínku k tomu, jak p. Sklenář může 
upřednostňovat Sportoviště Tachov před zdravotnickým zařízením. Dále poznamenal, že 
revizní zpráva by se vůbec neměla komentovat, takže jak jí přednesla paní Malá bylo 
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v pořádku. Dotázal se, zda revizní zpráva platí či nikoliv? 
 
Pan Sklenář sdělil p. Karamanovi, že zřejmě vůbec nepochopil jeho žádost. On naopak 
prohlásil, že je pro navýšení příspěvku Stodské nemocnici a napadal pouze kapitolu, ze které 
se finanční prostředky vzaly. Navíc to nemělo vůbec nic společného se Sportovištěm Tachov.  
 
Jako další vystoupila Mgr. Báčová. Dotazovala se na záležitost převodu sportovní haly a 
odkupu sjezdovky Vysoká. Dále se dotázala, kdy budou osazeny nové lavičky ve městě. 
V televizi běžela výzva občanům, aby sdělili své požadavky na umístění laviček a nic se 
zatím neděje. 
 
Mgr. Vrána sdělil, že 12.5.2017 podepsal objednávku na 30 laviček, takže v nejbližších dnech 
lavičky dorazí a budou instalovány.  
 
Starosta: Dle poslední verze posudku SPÚ ČR byl odhad sjezdovky 8,5 mil. Kč, město si 
nechalo zpracovat revizní posudek a odhad byl 6,5 mil.K č. Posudky byly zaslány do Prahy na 
přezkumné řízení a z Prahy přišel dopis, že oba posudky jsou v pořádku a konečné rozhodnutí 
předávají na SPÚ pro Plzeňský kraj. V nejbližších dnech si pan starosta domluví schůzku 
s ředitelem SPÚ pro Plzeňský kraj a věří, že se s panem ředitelem dohodnou.  
Co se týče převodu sportovní haly, tak konečné řešení bylo takové, že by došlo ke snížení 
zástavního práva z 15-ti let na 10 let, což připadá na letošní rok. Konečnou žádost mělo město 
adresovat náměstkyni pro sport Simoně Kratochvílové, která je bohužel ve vazbě. Následně 
podala ministryně školství Mgr. Valachová, Ph.D. demisi k 31.5.2017. Pokusíme se vyřešit 
záležitost přes personál, který na ministerstvu zatím ještě je. O situaci bude pan starosta 
informovat na příštím jednání zastupitelstva.  
 
Pan Sklenář oznámil, že v parku na autobusovém nádraží pořádali agenturní zaměstnanci grill 
party dne 30.4. nebo 1.5. a oslavovali zřejmě 1. máj. Obsadili všechny lavičky v parku a 
konzumovali alkohol. Jedná se o zónu č.2, kde je stanoven zákaz konzumace alkoholu. Žádá o 
zvýšený pravidelný dohled městské policie v této lokalitě. 
 
Pan starosta omluvil nepřítomnost vrchního strážníka městské policie. Situace se bude řešit a 
mapovat společně s městskou policií.  
 
Paní Malá reagovala na připomínku p.Karamana ohledně zápisu z jednání Finančního výboru 
zastupitelstva. Došlo pouze k doplnění bodu 2), jinak celý zápis vzali zastupitelé na vědomí. 
 
Pan Dvořák chtěl rovněž hovořit o záležitosti v parku u autobusového nádraží. Také apeluje 
na to, aby se tam zvýšil dohled městské policie. Obdržel sms zprávu, že dne 14.5.byl plný 
park a dokonce se tam spalo. Další věc je ta, že ve spodní části sídliště Rapotín se vybudovala 
nová parkovací stání, která nejsou využívána a auta parkují před zastávkou, která je mírně do 
zatáčky. Jedná se o nebezpečný úsek, navrhuje buď osazení dopravního značení na 
inkriminované místo a nebo dohled městské policie.  
 
Pan Karaman uvedl, že ve Stadtrodské 1483 je obytná zóna, ve které když auta nemohou 
parkovat, ať jsou aspoň schůdné chodníky.  
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak ukončil Ing. Smihrodský rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
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9) Usnesení a závěr 
 
Návrh na usnesení přednesl Ing. Soukup.  
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a připomenul, že příští zasedání 
zastupitelstva města se bude konat v tomto sále dne 19.06.2017 a ukončil jednání 
zastupitelstva ve 20:05 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
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